



Esther Celosse, LL.M., Adjunct Professor of Management

Esther Celosse has an international business background. She has a career of 25 years working in the financial service industry and personal development services, while living in the Netherlands, the Netherlands Antilles, Chile, France, Belgium and Luxembourg. She moved back to Luxembourg in 2013 together with her husband, after an earlier stay of 4 years from 2001 till 2005.

AREAS OF EXPERTISE

Her areas of expertise include executive leadership, coaching and mentoring of teams, customer relationships, change management, project management and facilitation of strategy and innovation meetings. She is an Adjunct-Professor at the Sacred Heart University Luxembourg Campus and teaches international students in the MBA program. Her courses are on Change Management, Team Management, Project Management and Leadership Development and she acts a coach and mentor to several MBA students.

QUALIFICATIONS

Esther holds a Master Degree in Law with a specialization in international corporate and tax law. She is a qualified Executive Coach and she is member of the International Coach Federation. In addition she is certified to administer Myers Briggs Type Indicator (MBTI), Hogan assessments and certified to act as Neuro Linguistic Program (NLP) practitioner. Being a Dutch registered Mediator, she has specialized in mediating international Business2Business sensitive situations. Esther speaks Dutch, French, German, Spanish and English.

STYLE

Esther's clients describe her style as pragmatic, no-nonsense and she has a strong "can-do" mentality. Her organizational talents, flexibility, multicultural and multi-lingual abilities stimulate new thoughts and perspectives and help individuals and teams to achieve their full potential. Clients appreciate her positive impact on their careers and their lives.



Esther Celosse, LL.M., Professeur adjoint de Management

Esther Celosse possède une solide expérience dans le domaine des affaires. Depuis 25 ans, elle a acquis son expérience dans le secteur des services financiers et des services de développement du personnel en travaillant aux Pays-Bas, aux Antilles néerlandaises, au Chili, en France, en Belgique et au Luxembourg. Elle est retournée vivre au Luxembourg en 2013 avec son mari, après y avoir d'abord séjourné 4 ans, de 2001 à 2005.

DOMAINES D'EXPERTISE

Ses domaines d'expertise comprennent le leadership exécutif, le coaching et l'encadrement d'équipes, les relations clients, la gestion du changement, la gestion de projet et la facilitation de réunions de stratégie et d'innovation. Elle est Professeur Adjoint à la Sacred Heart University de Luxembourg et enseigne à des étudiants du monde entier dans le programme MBA. Ses cours sont axés sur la Gestion du changement, la Gestion des équipes, la Gestion de projet et le Développement du leadership. De plus, elle coach et encadre plusieurs étudiants du MBA.

QUALIFICATIONS

Esther est titulaire d'un Master en Droit, spécialisé dans le droit des affaires internationales et le droit fiscal. Elle est Coach exécutif qualifié et membre de l'International Coach Federation. De plus, elle possède les qualifications lui permettant d'administrer les Myers Briggs Type Indicator (MBTI), les évaluations Hogan, et est patricienne PNL (Programmation Neuro-Linguistique). Médiatrice officielle néerlandaise, elle s'est spécialisée dans la médiation de situations délicates internationales Business2Business. Esther parle le néerlandais, le français, l'allemand, l'espagnol et l'anglais.

STYLE

Les clients d'Esther la décrivent comme pragmatique, réfléchie et possédant une mentalité positive. Ses talents organisationnels, sa flexibilité, ses capacités multiculturelles et multilingues stimulent de nouvelles idées et perspectives et aident les personnes et les équipes à atteindre leur plein potentiel. Les clients apprécient son impact positif sur leur carrière et leur vie.